
Op de vraag of er nog iets nieuws te melden is over de Archeologische opgravingen met de schriftelijke 
vragen die in het verleden gesteld zijn als achtergrondinfo, is de volgende reactie van de secretaris 
ontvangen:  
 
“Als er met deze vraag bedoeld wordt of er momenteel archeologische opgravingen plaatsvinden en of hier 
nieuwigheden zijn, dan is er geen nieuws te melden. Mocht de vraag anders zijn, dan deze graag op basis 
van reglement van orde voorleggen aan college.“ 
 


